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Ak Parti Fatsa İlçe Başkanı Fatih Sözen fındık fiyatlarıyla ilgili bir açıklama yaptı.

  

Sözen yaptığı açıklamada: “Fındıkla ilgili sezon öncesi ve ortasında yapmış olduğumuz
açıklamalarda sezon açılışında fındık fiyatının en az seviyede yer aldığını belirtmiştik. Fındığın
zaman içinde ivme kazanacağını ve fiyatların yukarıları doğru tırmanacağını da söyledik.
Bugüne bakarsak fiyatlar her geçen gün yükseliyor. Piyasalarda da bu fiyat gerçekçiliği belli
ediyor. Üreticilerimiz bu yıl uyarıları dikkate alarak piyasaya erken fındık indirmediler ve buna
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bağlı olarak fındık serbest piyasada yükseliyor. Üretici bu kararıyla kendi menfaati
doğrultusunda emeğinin karşılığını alıyor. Fındık konusunda iktidar partimizin alan bazlı dönüm
desteği devam ediyor. Bunun günü ile ilgili bir düzenleme yapıldıktan sonra üreticilerimize
ödemeler yapılacaktır.” dedi.

  

“Anlayan Tekrar Göreve Talip”

  

Yerel seçimlerle ilgili de açıklamalarda bulunan Başkan Sözen: “Bizler, belediyemiz ve
başkanımızla sürekli faal bir şekilde hizmetleri aksatmadan devam ediyoruz. Yerel seçimlerde
her zamanki gibi bizler kazanacağız. Bunun için hiçbir endişe ve çekingenlik söz konusu
değildir. Bu yerel seçimde de vatandaşımızın teveccühü ile kazanacağımıza inanıyorum.
Seçimden çok bizde hizmet öngörüsü var. Bizler hizmetleri gerçekleştirirken vatandaşlar da bu
hizmetlerden memnun oluyor. Mevcut belediye başkanımız Hüseyin Anlayan tekrardan göreve
taliptir. Diğer başvurular şu an için partimize gelmemiştir. Başkanımız Hüseyin Anlayan ile
birlikte uyumlu bir şekilde çalışarak hizmetlerimizi sürdürüyoruz” dedi.
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